
Bestyrelsesmøde i HvK den 27. november 2002

1. Opfølgning siden sidst
Klubforsamling for Københavnskredsen:
Chr. og Peder har deltaget i klubforsamlingsmøde i Palo. Her var gode ideer at hente. Bl.a:

 At man i forhold til børn kan indgå kontrakter med forældre med henblik på at få øget 
forældrenes engagement i klubben, f.eks. ved at forældrene skal forpligte sig til at køre til 
udvalgte stævner. 

 På mødet blev også drøftet argumenter for betaling af instruktionsforløb. Kan evt. give 
anledning til at bestyrelsen overvejer endnu en gang om en lignende model, som den der 
bruges i ARK skal bruges i HvK. 

 Ide fra Hellerup som bevidst udvælger nye medlemmer i forhold til hvad de kan og hvad 
klubben har behov. 

Der blev efterlyst personlige beretninger fra Kronborgløbet, da løbet har 50 års jubilæum  i 2003. 
Endelig blev det nævnt, at Sjælland-Lolland-Falster-kredsen har henvendt sig til kredsbestyrelsen 
vedr. sportsligt samarbejde. 
HvK skal stå for kortbane-kredsmesterskaber i 2003. Det skal afholdes den 31.august.

Motorbåd
Motor skulle være klar til Juleræs.

Tour de Gudenå og ophold på Svejbæk
Svejbæk bestilles ikke til TdG til næste år. Folk må finde andre overnatningsmuligheder. Dette 
oplyses der om i klubbladet.

Fjernelse af tagplader
Sker inden årets udgang, Inge er ”in charge”.

2. Generalforsamling
Bestyrelsen bemærkede, at formen for referatet fra generalforsamlingen var utraditionel. Der var 
enighed om, at fremover citeres folk ikke direkte, i stedet beskrives essensen af debatten og 
konklusionen. Birgitte har skriftligt fremført kommentarer/rettelser til referatet. Disse vil blive 
indføjet. Herefter betragtes referatet som godkendt. 

3. Formandens punkter
Klubben har anskaffet sig en pagajvinkler 
Der gøres opmærksom på dette i kommende klubblad.

Efterårets sportsprofiler
Klubben er blevet bedt om at indsende forslag til årets sportsprofil.
Klubben indstiller Marie Rasmussen

Presseomtale
HvK har været omtalt i Hvidovre avis som betrængt klub. (primært fordi vi selv betaler driften af 
lokaler). Så vi håber, at det på sigt kaster ekstra bevilling af sig.



4. Kassererens punkter
Engangspuljen
Inge har på egen opfordring ansøgt engangspuljen. Kommunen betaler 2/3, klubben skal betale 
resten.

HvK har fået bevilget følgende:
Gyngestativ Kr. 11.000
Sikkerhedsudstyr til vinterroning Kr. 6.900
Bordtennisbord Kr. 6.500
Kajakpoloovertræk Kr. 3.600

Bestyrelsen var ikke enig i, at det er en god ide med et bordtennisbord, primært fordi det bliver 
svært at få plads til. Inge mente, at det skulle være et, der kan klappes sammen. Det er tænkt som en 
vinteraktivitet. Mark undersøger om der kan findes en praktisk og hensigtsmæssig løsning, og køber 
i så fald et bordtennisbord.

Der var enighed om, at fremover drøftes sådanne ansøgninger med bestyrelsen, før ansøgning 
sendes.

Status til aktivitetstilskud og elitetilskud mm.
Inge omdelte status til aktivitetstilskud og elitetilskud mm. På nuværende tidspunkt har vi brugt 
68.153 kr. til diverse investeringer og aktiviteter. Det svarer til det vi har modtaget i elitepulje samt 
aktivitetstilskud. Da klubben ”normalt” afsætter 20.000 kr. til stævnedeltagelse er der – hvis vi 
ønsker det – penge til flere aktiviteter. Da vi skal bruge penge til egenbetaling i f.b. med 
engangspuljen, er der kun ca. 10.000 kr. tilbage. Herudover har vi brugt 5250 kr. til EM for 
klubhold.

5. IU
Årsplan
Helle har  - på vegne af IU - udarbejdet et første udkast til en årsplan for 
idrætsaktiviteter/investeringer i 2003. Oplægget blev gennemgået. Der var flg. bemærkninger:

 Køb af både, besluttes på næste b-møde, Tuborg fonden og evt Carlsbergfonden 
søges

 Køb af våddragter, betales af engangspuljen
 Køb af ro-handsker, betales af engangspuljen
 Tilskud til træningssamlinger, Ok med tilskud til træningssamlinger i kredsregi, 

kredsen kan søges mht tilskud til Svejbæk og tur til Sverige og Tyskland
 Børneroning, ok mht de ting, der er på niveau med i år. Bevilling til tur til Sverige 

skal præciseres, kredsen kan evt søges
 Klubtrøjer til DM-hold, Peder søger sponsor, sådan at trøjerne kan sælges billigere
 K4 løb, der arbejdes videre med Klaus R i spidsen, jvr oplæg til organisation og 

budget for k-4 marathonløb den 5.juli.
 Tilskud til træningslejr i påsken for kraftcenterroere, Marie opfordres til at lave 

konkret ansøgning
 Klubmesterskaber, der afsættes normalt 2500 kr.
 Handicap, der uddeles en klubtrøje til månedsvindere



 Tilskud til stævner, ok som tidligere år

IU arbejder videre med at kvalificere oplægget. 

Mark gjorde opmærksom på, at vi mangler redningsveste, overtræk og fodspark til polokajakkerne. 
Der er søgt om penge til overtræk i engangspuljen. De øvrige investeringer indgår i den samlede 
prioriteringer for IU’s års- og investeringsplan.

6. Klubbladet
Helle efterlyste artikler til næste blad, som vil udkomme i slutningen af året. Har foreløbig planlagt 
artikel om handicapturneringen (resultater), invitation fra Vallensbæk Kajakklub om fællestur til 
Wesserløbet, reportage fra vise- og danseaften, samt opfordring til at samtlige medlemmer tilmelder 
sig groupcare.

7. Groupcare
Helle går videre med at få så mange som muligt til at tilmelde sig.

8. Juleræs
Søren orienterede om, at der nu er styr på hjælperne. Inge efterlyste en hjælperliste. Søren lægger 
den ud på groupcare.
Vedr. fest er der pt. ingen tilmeldte. Der arrangeres evt. spontan fest.

9. Generel opfølgning/punkter til kommende møder
Jubilæumsskrift: Peder tjekker med HP, hvornår bladet kan forventes færdig, og organiserer 
udsendelse.
Kompetenceregler for børneudvalg: Helle rykker Birgitte for oplæg (aftalt på forrige b-møde)
Projekt ”Dagtilbud”: Drøfter vi på næste b-møde.
Seniorroning: Ivan er gået i gang, Helle spørger efter artikel til klubblad
Opfølgning fra strategiseminar: Chr. mailer spørgeskema rundt til næste b-møde
Bådreparation: Chr. laver udspil til regler.

10. Forretningsorden for bestyrelsesmøder
Chr. fremlagde forslag til forretningsorden for bestyrelsesmøder i HvK. Motivation for forslaget er 
bl.a. kritik af manglende synliggørelse af bestyrelsens arbejde, herunder at det er nævnt, at der 
holdes møder uden for møderne (jf. sidste referat). Forslaget mailes rundt, og drøftes på næste 
bestyrelsesmøde. Samtidig drøftes oversigt for bestyrelsesmedlemmernes ansvarsområder. 

Næste bestyrelsesmøde: søndag den 5. januar kl. 15 i klubben.


